

Ishøj Boligselskab

Afdeling Kirkehaven.

Indkaldelse til bestyrelsesmøde

Dato: 08-05-2023

Tid: 10:00

Sted: Fælleshuset. Der vil være en kop kaffe og et rundstykke.

Deltagere fra bestyrelsen: Alle.

Øvrige deltagere: Ronni Bodin og Morten Samsing fra driften.

Afbud: Ronnie Bondin

Pkt.:				Referat: Beslutningsreferat.
01:		Godkendelse af dagsorden		Godkendt
02:		Godkendelse af referat fra D.28-03-2023 er udsendt til alle i bestyrelsen, og godkendt.		Godkendt af alle.
03:		Valg af ordstyrer		Per Lorenzen
04:		Meddelelser fra Formanden.		
	04:1	Besøg af Morten og Ronnie fra ejendomskontoret.	04:1	Morten fortalte om sin baggrund fra tidligere. Vi glæder os meget til samarbejdet.
	04:2	Orientering fra OB.	04:2	Maria henviser til OB`s referater og hun kan yderligere oplyse, at Stenbjerggårds bestyrelse er stoppet uden yderligere begrundelse.

	04:3	Møde med kommunen omkring Regnvandspumpens ejerforhold.	04:3	Ejendomskontoret overtager den videre formidling med kommunen.
	04:4	Udbedring revner i vægge og lofter.	04:4	Stor tilfredshed fra beboerne med udførelsen af arbejdet.
	04:5		04:5	
	04:6		04:6	.
05:		Siden sidst:		
	05:1	Hækudvalg: Jette Jensen, Per Lorenzen, Bente Lauridsen	05:1	Alle i hækudvalget har trukket sig. Andre interesserede er velkomne til at melde sig.
	05:2	Fodhegn ved Kirken. Venter svar fra Marianne	05:2	Afventer stadig.
	05:3	Tagrender på bebyggelsen. Forsalg skal fremlægges på næste afdelingsmøde. Af: Kai Hansen og Preben Nygaard.	05:3	Afventer næste Afdelingsmøde.
	05:4		05:4	
	05:5		05:5	

06:		<p>Forberedelse af bestyrelsens beretning til afdelingsmødet.</p>	<p>Bestyrelsen arbejder på sagen.</p>
07:		<p>3 spørgsmål til bestyrelsen fra: Birgit Nielsen og Bente Lauridsen:</p> <p>Havelåge udvalget består af:</p> <p>Endvidere er der i bestyrelsens tekst: At det er Afdelingsbestyrelsen som har sat en prototype på en havelåge op - dette er ikke korrekt, det er en beboer der har sat en låge op. Vi henviser til bestyrelsens referater.</p> <p>“3 beboere havde udsendt ændringsforslag til et punkt på retningslinjerne for tilskud til Beboeraktiviteter og klubaktiviteter”. Punktet drejede sig om inhabilitet.</p> <p>Oversigt af beboeraktiviteter på hjemmesiden.</p>	<p>Husk fremadrettet, at der altid skal skrives til:</p> <p>Kirkehaven@Ishojboligselskab.dk</p> <p>Jeanne, Birgit og Per T. og Kai.</p> <p>Per T. indkalder til et møde snarest.</p> <p>Korrekt, det er en beboer, der har sat en havelåge op, som bestyrelsen har forelagt på et afdelingsmøde.</p> <p>Intet ændringsforslag på afdelingsmødet.</p> <p>Formanden sørger for opdatering af diverse klubber.</p>

07:a		<p>Spørgsmål fra Bjarne Larsen:</p> <p>Havelåger det er et bestyrelse medlem der har sat en havelåge, det er et bestyrelsen egne interres der igen kommer i spil lige som fliser i haverne</p>	07:a	<p>Aftalt på et afdelingsmøde, at der må opsættes havelåger. Udvalg skal fremlægge forslag til udseende.</p>
08:		<p>Regnskab: Per Lorenzen.</p>		<p>Godkendt.</p>
09:		<p>Planter der er gået ud, i midten af græsplænen.</p> <p>Hvad skal der ske med bedet?</p>		<p>Bestyrelsen har nedsat et udvalg, bestående af Leif, Per L. og Jette, som fremsætter et forslag til afdelingsmødet.</p>
10:		<p>Sankt Hans sammen med kirken.</p> <p>Skal vi deltage?</p>		<p>Vi deltager, nærmere herom omdeles.</p>
11:		<p>Kontorhold til formanden.</p>		<p>Formanden får et beløb hvert år til kontorhold, efter gældende regler.</p>
12:		<p>Næste møde</p>		<p>19. juni 2023 kl 10.00.</p>
12:1		<p>Eventuelt.</p>		<p>Husk, at køkkenet i fælleshuset kun er et anretter-køkken. Der skal ikke laves mad, kun varmes mad.</p> <p>YouSee kommer onsdag d. 31.5.23 kl. 15.00-18.00. Nærmere herom i postkassen.</p>

12:2				
12:3				

